
Månedens profil, marts 2025: 
Lene Kaldahl Laursen 

 
Navn: 
 

Lene Kaldahl Laursen 

 

Alder: 
 

66 år 

Stilling/erhverv: 
 

Pensionist/tidligere pædagog og insti-
tutionsleder 
 

Ægteskabelig status: 
 

Gift med Finn Nielsen 

Børn: 
 

 2 voksne børn, Mads og Marie 

Født og opvokset i: 
 

Født i Kettrup 8 år, siden 5 år i Dolle-
rup, 3 år på efterskole i Haubro, 3 år i 
Ranum, 3 år i Sørup og siden her i 
Øster Hornum 

 
Hvad har fået dig til at slå dig ned i Øster Hornum Sogn/skoledistrikt? 
I 1981 var der lige den lille ejendom, vi havde lyst til at købe. Vi havde begge været i praktik i 
Øster Hornum Børnehave og syntes godt om folkene i byen.  
 
Hvad synes du er godt ved at bo i Øster Hornum? 
Det er dejligt, at alle kender alle, i hvert fald indenfor de forskellige aldersgrupper. Jeg er tilfreds 
med, at der er så mange foreninger, hvor man kan deltage i forskellige aktiviteter, alt efter lyst og 
interesse. Har du energi, er det også muligt at være aktiv i en af de utallige bestyrelser i byen. 
 
Hvad synes du ville gøre det bedre at bo i Øster Hornum? 
At der blev lavet et seniorkollektiv, så ældre kan lære hinanden at kende, så godt så man kan 
hjælpe hinanden med ting og sager. Nogle kan klare at slå græs, andre kan holde til rengøring, 
nogen kan lave mad osv. Så kan man gøre det man kan og har lyst til. 
 
Hvad kunne Byrådet gøre for at gøre det bedre at bo i Øster Hornum? 
Give bedre vilkår for byer af vores størrelse. Forstå betydningen af at man kender hinanden, unge 
og ældre – at man kigger indenfor på plejehjemmet, fordi det ligger i byen og man kommer da af 
flere grunde.  
De må gerne medvirke til at vi kan bevare skolen. 
 
Hvad kan der gøres for at skabe mere aktivitet i Øster Hornum? 
Jeg tænker næsten ikke, der kan være mere aktivitet i byen. Hvis nogen har ideer til noget, så giv 
den til en af de utallige foreninger eller til borgerforeningen, som sikkert kan finde nogen, der kan 
udføre ideen. 
 
Hvad gør du selv for at gøre det bedre at bo i Øster Hornum? 
Jeg deltager i de ting der sker i byen, når Brugsen og Hallen arrangerer noget og særligt i senior-
foreningens aktiviteter. Passer cafeteria til fodboldskole, og i 2025 skal jeg hjælpe med at lave 
frokost til fodboldskoledeltagere. Jeg er aktiv i bestyrelsen i Borgerforeningen, bidrager med 
madlavning til ”Spis Sammen” i Forsamlingshuset, laver affaldsindsamling hvert forår. Serverer 
til det store ”pensionisttræf i Hallen hvert år. 



Hvad optager dig meget lige nu? 
At få styr på Borgerforeningens regnskab, forberede generalforsamling og 100 års jubilæum, som 
skal fejres i Øster Hornum Hallen d. 24. maj. 
 
Hvilken bog har gjort størst indtryk på dig? 
Det er der faktisk mange der har, men af nyere dato er det nok ”De bedste familier” af Kim Blæs-
bjerg. 
 
Hvilket musikværk har gjort størst indtryk på dig? 
Tja, jeg er mest til Lars Lilholt, Kim Larsen og den slags. Tænker ikke der er noget bestemt, som 
har gjort stort indtryk. 
 
Hvilket kunstværk har gjort størst indtryk på dig? 
Når børn og voksne har været med til at skabe og ændre kunst på ”Kunsten” i Ålborg 
Kan også virkelig godt li Skagensmalernes værker. Jeg har årskort til Aros, men ikke pga. nogle 
bestemte kunstværker. 
 
Hvilken film har gjort størst indtryk på dig? 
Bastarden. 
 
Hvad ønsker du dig mest af din tilværelse? 
At vi alle kan leve i fred og harmoni med hinanden – gerne på hele jorden. 
 
Hvordan holder du dig i form? 
Svømmer 1 km 2 gange ugentligt, 2 x ½ times vandgymnastik om ugen, går lidt eller meget dag-
ligt, passer hus og have mv. 
 
Hvad er din livret? 
Jeg kan li næsten al slags mad. Sætter pris på at blive inviteret og der er gjort noget ud af maden.  
 
Hvad laver du i fritiden? 
Foreningsarbejde, læser, passer hus og helst have, nørder med mad, børn og børnebørn og venner 
og familie skal plejes. 
 
Hvad laver du i dine ferier? 
Nyder vores skønne by eller ta’r i vores dejlige sommerhus i Løkken, eller gerne til Kreta. 
 
Hvad kan gøre dig glad? 
Når tingene lykkes for alle jeg kender. 
 
Hvad kan irritere dig? 
Når nogen lover noget og ikke overholder det. 
 
Hvem beundrer du mest? 
Pia Olesen Dyhr. Hun er ligeså entusiastisk og glad og smilende, som hun var da hun blev for-
mand for SF for vist 11 år siden. Jeg ved, hun gør en forskel sammen med mange andre. Jeg tror 
på hun vil arbejde for en større retfærdighed i vort land. Der er også andre der vil det, men jeg 
skulle jo vælge én. 
 
Hvad ville du gøre, hvis du vandt 10 millioner? 
Så ville jeg bruge dem på MeNaTek’et og opprioritere varmtvandsbassinet. 
 



Hvis du skulle give folk et godt råd, hvad skulle det så være? 
Vær lidt aktive i vores dejlige by og størst af alt hjælp med at bevare vores skole, så få nogle børn 
og lad dem vokse op her i byen. Handel LOKALT – hvis vi alle handlede her i brugsen, eller bare 
for 200 kr. mere om måneden end vi plejer, så vil det være fremgang. Jeg ber Jer� 
 
Ordet er frit! 

Giv en hånd der hvor der er behov, så længe du kan� 
 


